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Hlavná 17,  922 01 Veľké Orvište, tel. 033 /7746126 

 
 

Z á p i s n i c a 
 

z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkom Orvišti 
konaného dňa 08.04.2024 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
 

P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Skutočné plnenie rozpočtu k 31.12.2023 
5. Správa o kontrolnej činnosti za II: polrok 2023 
6. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce Veľké Orvište 

za rok 2023 
7. Záverečný účet obce Veľké Orvište za rok 2023 
8. Rozpočtové opatrenie č. 01/2024 
9. Žiadosť o povolenie a zobratie úrody z obecného pozemku – pán Gábriš 
10. Napadnutie psom – zasadnutie Komisie verejného poriadku 
11. Výsledky volieb prezidenta SR 
12. Základná škola – vyradenie zo siete 
13. Pripravované a realizované projekty 
14. Pripomienky a návrhy poslancov OcZ 
15. Rôzne (práce zamestnancov a aktivačných pracovníkov, najbližšie kultúrne 

akcie ...) 
16. Diskusia 
17. Uznesenia 
18. Záver 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
Poslanci OcZ jednohlasne schválili program zasadnutia OcZ. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 



 

1. Otvorenie 

 
Druhé zasadnutie obecného zastupiteľstva /OcZ/ v roku 2024 otvoril a viedol 

starosta obce. Všetci poslanci obdržali pozvánku a materiály k jednotlivým bodom 
programu e-mailovou poštou. Skonštatoval prítomnosť všetkých deviatich poslancov, 
čím je zasadnutie OcZ uznášaniaschopné.  
 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 

Za zapisovateľa starosta obce určil p. Adelu Jankechovú, za overovateľov 
zápisnice p. Mgr. Elenu Horňanskú a p. Ing. Jozefa Bartka. 
 
3. Kontrola plnenia uznesení  
 

Starosta obce skonštatoval, že uznesenia z 1. zasadnutia OcZ, ktoré sa konalo 
dňa 05.02.2024 boli splnené.  
 
4. Skutočné plnenie rozpočtu k 31.12.2023   
 

Starosta obce v tomto bode odovzdal slovo ekonómke Ing. Jane Müllerovej, 

ktorá poslancom OcZ odprezentovala skutočné plnenie rozpočtových príjmov 

a výdavkov k 31.12.2023.  

Skutočné plnenie bežných príjmov bolo vo výške  618 254,70 €, čo 

predstavovalo 99,82 % plnenie rozpočtu. Skutočné plnenie kapitálových príjmov 

dosiahlo výšku 537 699,72 €. 

Celková skutočnosť rozpočtových príjmov dosiahla hodnotu  1 349 061,32 €, čo 
predstavovalo 99,92 % plnenie. 

Skutočné plnenie bežných  výdavkov bolo vo výške 542 486,09 €, čo 
predstavovalo 98,43 % plnenie rozpočtu výdavkov. Skutočnosť v kapitálových 
výdavkoch dosiahla výšku 745 044,91 €, čo predstavovalo 100,00 % plnenie 
rozpočtu. Celková skutočnosť rozpočtovaných výdavkov za rok 2023 dosiahla 
hodnotu 1 341 480,77 €, čo predstavovalo 99,36 % plnenie rozpočtu výdavkov. 
 

Hospodársky výsledok k 31.12.2023 je vo výške 1 909,73 €  a bude použitý 
na tvorbu rezervného fondu. 
Bežný hospodársky výsledok k 31.12.2023 je kladný, a to vo výške 75 768,61 €. 

Podrobné plnenie rozpočtu k 31.12.2023 tvorí prílohu zápisnice. 
 
 V diskusii sa poslanec Ing. Jozef Bartko informoval o spotrebe elektrickej 
energie. Starosta obce informoval poslancov OcZ, že obec požiadala dodávateľa 
MAGNU Energia a.s. o zaslanie vyúčtovacej faktúry za všetky odberné miesta v obci. 
Tabuľka s prehľadom o spotrebe energie bude predmetom nasledujúceho OcZ. 

 

OcZ zobralo na vedomie a súhlasí so skutočným čerpaním rozpočtu 
k 31.12.2023. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
 



5. Správa o kontrolnej činnosti za II. polrok 2023 
 

Starosta obce predložil OcZ správu hlavného kontrolóra za II. polrok 2023 za 
kontrolovaný subjekt Obec Veľké Orvište. V nadväznosti na plnenie úloh hlavného 
kontrolóra, na rozsah a zameranie kontrolnej činnosti – zistenie stavu dodržiavania  
všeobecne záväzných právnych predpisov, hospodárnosť, efektívnosť, účinnosť 
a účelnosť pri hospodárení s verejnými financiami a nakladaní s majetkom obce boli 
počas hodnoteného obdobia vykonané finančné kontroly, činnosti  a zisťovania, ktoré 
boli zamerané predovšetkým na dodržiavanie platnej legislatívy. Kontrola pokladničnej 
hotovosti a pokladničnej knihy obce, došlých a vystavených faktúr, kontrola vedenia 
účtovníctva obce za II. polrok 2023, kontrola stavu záväzkov a pohľadávok 
k 31.12.2023, kontrola hospodárskych zmlúv, ich zverejňovanie, dodržiavanie, 
finančné vyúčtovanie, kontrola prevádzky ZŠ, MŠ, ŠKD, kontrola vyúčtovania 
projektov, kontrola plnenia príjmov a čerpania výdavkov rozpočtu obce k 31.12.2023, 
kontrola vybavovania sťažností a plnenia uznesení OcZ za II. polrok 2023. Na základe 
vykonaných kontrol neboli zistené žiadne nedostatky. 

Správa hlavného kontrolóra za II. polrok 2023 tvorí prílohu zápisnice. 
  

OcZ zobralo na vedomie správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
obce za II. polrok 2023. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
6. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce Veľké Orvište za 
rok 2023 
 

V tomto bode programu odovzdal starosta obce slovo ekonómke Ing. Jane 
Müllerovej, ktorá predložila OcZ stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu 
obce Veľké Orvište za rok 2023. Predložený návrh záverečného účtu obce obsahuje 
povinné náležitosti: 

- Rozbor plnenia príjmov za rok 2023 
- Rozbor plnenia výdavkov za rok 2023 
- Použitie prebytku hospodárenia za rok 2023 
- Tvorba a použitie prostriedkov rezervného fondu 
- Finančné usporiadanie vzťahov voči právnických a fyzických osobám – 

podnikateľom 
- Bilancia aktív a pasív k 31.12.2023 
- Prehľad o stave a vývoji dlhu k 31.12.2023 
- Návrh uznesenia pre obecné zastupiteľstvo 
 
Hlavný kontrolór obce skonštatoval, že záverečný účet je spracovaný v súlade 

s príslušnými právnymi normami a objektívne vyjadruje rozpočtové hospodárenie, ako 
aj stav majetku a záväzkov obce Veľké Orvište a preto odporúča schváliť záverečný 
účet a celoročné hospodárenie obce bez výhrad.  

V diskusii poslanci skonštatovali, že stanovisko je prehľadné a vecné, preto 
pristúpili priamo k schvaľovaciemu procesu. Stanovisko hlavného kontrolóra tvorí 
prílohu zápisnice. 
 

OcZ zobralo na vedomie a súhlasí so stanoviskom hlavného kontrolóra 
obce k záverečnému účtu obce Veľké Orvište za rok 2023. 
 



Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
7. Záverečný účet obce Veľké Orvište za rok 2023 
 

Starosta obce odovzdal slovo ekonómke obce Ing. Jane Müllerovej, ktorá 

predniesla poslancom obecného zastupiteľstva záverečný účet obce za rok 2023. 

Z rozpočtovaných celkových príjmov 1 350 158,00 Eur bol skutočný príjem 

dosiahnutý k 31.12.2023 v sume 1 349 061,32 Eur, čo predstavuje 99,99 % plnenie 

rozpočtu. Z rozpočtovaných celkových výdavkov 1 350 158,00 Eur boli skutočne 

čerpané celkové výdavky k 31.12.2023 v sume 1 341 480,77 Eur, čo predstavuje 

99,36 % plnenie rozpočtu. 

Príjmovú daňovú časť tvorili položky: daň z nehnuteľnosti, daň za psa, daň za 

jadrové zariadenia, poplatok za komunálny odpad. Z rozpočtovaných 78 865,00 Eur 

bol skutočný príjem k 31.12.2023 v sume 78 462,55 Eur, čo je 99,45 % plnenie. 

Nedaňové príjmy vo výške 47 824,66 Eur tvorili príjmy z prenájmu budov, priestorov 

a objektov, príjmy z nájomných bytov a príjem zo správnych poplatkov. 

Z rozpočtovaných kapitálových príjmov v sume 537 700,00 Eur bol skutočný príjem 

k 31.12.2023 dosiahnutý vo výške 537 699,72 Eur, čo predstavuje 99,99 % plnenie. 

Išlo o kapitálový príjem na rekonštrukciu budovy obecného úradu, zelenej strechy na 

kultúrny dom a nákup techniky na zberný dvor.  

Z rozpočtovaných bežných výdavkov 551 161,00 Eur bolo skutočné čerpanie 

k 31.12.2023 vo výške 542 486,09 Eur, čo predstavuje 99,43 % čerpanie. Medzi 

bežné výdavky patrili mzdy, poistné, materiál, tovary a služby na rozvoj a inováciu 

obce. Z rozpočtovaných kapitálových výdavkov v sume 745 047,00 Eur bolo 

skutočné čerpanie kapitálových výdavkov k 31.12.2023 vo výške 745 044,91 Eur, čo 

predstavuje 99,99 % plnenie rozpočtu. Medzi najvýznamnejšie investičné akcie 

realizované v roku 2023 patria: 

- Rekonštrukcia budovy obecného úradu, 

- Rekonštrukcia strechy na kultúrnom dome, 

- Vybavenie zberného dvora technikou. 

 

Prebytok rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu je vo výške 1 

909,73 Eur. 

 

V diskusii na poslanec Ing. Jozef Bartko informoval o dvoch pohľadávkach, 

ktoré obec eviduje. Ekonómka obce informovala poslancov, že  obce eviduje 

pohľadávku na dani z nehnuteľnosti v sume 1 094,21 Eur a pohľadávku 

z nedaňových príjmov vo výške 1 044,21 Eur. Ostatní poslanci OcZ nemali k 

predloženému návrhu záverečného účtu obce za rok 2023 žiadne pripomienky.  

Záverečný účet Obce Veľké Orvište tvorí prílohu zápisnice.  

 
OcZ schválilo záverečný účet obce Veľké Orvište za rok 2023 a celoročné 

hospodárenie bez výhrad. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 



 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
8. Rozpočtové opatrenie č. 1/2024 
 

 Starosta obce v tomto bode odovzdal slovo ekonómke Ing. Jane Müllerovej, 

ktorá predložila poslancom OcZ rozpočtové opatrenie č. 1/2024. Následne ich 

informovala o zmene rozpočtu obce v príjmoch aj výdavkoch z dôvodu pridelených 

finančných prostriedkov pre DHZ Veľké Orvište, dotácie z ÚPSVaR (refundácie 

mzdových nákladov na chránené pracovisko), dotácie z TTSK na výlet pre 

dôchodcov, nákladov na spracovanie projektovej dokumentácie pre projekt 

Rekonštrukcia obecného úradu – Spoločenská časť a schváleného preklenovacieho 

úveru. 

Rozpočtové opatrenie č. 1/2024 tvorí prílohu zápisnice. 

 
OcZ schválilo rozpočtové opatrenie č. 1/2024. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
9. Žiadosť o povolenie a zobratie úrody z obecného pozemku – pán Gabriš  
 
 Starosta obce informoval poslancov OcZ o podanej žiadosti p. Jozefa Gabriša 
o užívanie pôdy a zobratie úrody z obecného pozemku na parc. č.: 911/1 a 827/3 v k. 
ú. Veľké Orvište, spolu v rozmere 38 m (šírka), po plánovanú cestu pre výstavbu IBV 
Mlyn. Nakoľko je pozemok už vo vlastníctve obce a jedná sa o nakladanie s majetkom 
obce, je potrebné žiadosť schváliť na OcZ. Spoločnosť Granelam a.s. vypovedala 
Zmluvu o nájme p. Jozefovi Gabrišovi, ale nakoľko tam má ešte zasiatu úrodu, 
požiadal o užívanie a zobratie úrody. 
 

OcZ schválilo žiadosť p. Jozefa Gabriša na užívanie pôdy a zobratie úrody 
na parc. č. 827/3 a 911/1 v k. ú. Veľké Orvište po stavebnú cestu pre výstavbu 
IBV Mlyn. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
10. Napadnutie psom – zasadnutie komisie verejného poriadku 
   
 Starosta obce odovzdal slovo Ing. Jozefovi Bartkovi – predsedovi Komisie 
verejného poriadku, ktorý oboznámil poslancov OcZ o zasadnutí Komisie verejného 
poriadku dňa 15.02.2024. Riešila sa sťažnosť rodiny Králikovej na napadnutie psom 
p. Ivana Melichera a jeho utratenie. Pán Ivan Melicher uviedol, že pes už bol 



odstránený a v rámci dobrých susedských vzťahov s pánom Miroslavom Králikom mu 
poskytne bolestné. Ďalšie jednanie v tomto prípade už nebolo potrebné. 
 

OcZ berie na vedomie a súhlasí so spôsobom vyriešenia zasadnutia 
Komisie verejného poriadku konaného dňa 15.02.2024. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

   

11. Výsledky volieb prezidenta SR 
 
 Starosta obce informoval poslancov OcZ o prvom a druhom kole volieb 
prezidenta SR. Nevyskytol sa žiadny incident a neboli zistené žiadne nedostatky. 
Účasť v našej obci v prvom kole dosiahla 56 % a v druhom kole 65 %. V druhom kole 
v našej obci získal kandidát Ing. Peter Pellegrini 316 platných hlasov a Ing. Ivan Korčok 
240 platných hlasov. 
 
12. Základná škola – vyradenie zo siete škôl 
 

Starosta obce informoval poslancov OcZ o podanej žiadosti na vyradenie 
základnej školy a školského klubu detí zo siete škôl na MŠVVM SR. Za účelom 
zabezpečenia výchovy a vzdelávania detí obec Veľké Orvište uzatvorila Zmluvu 
o spoločnom školskom obvode s obcou Ostrov. Mesto Piešťany nevyhovelo žiadosti 
našej obce o uzatvorenie dohody o spoločnom školskom obvode pre našich žiakov. 
V súčasnosti čakáme na rozhodnutie o vyradení ZŠ a ŠKD zo siete škôl a schválení 
školského obvodu. 

V diskusii sa poslanec Ing. Jozef Bartko informoval o Zmluve o spoločnom 
školskom obvode s obcou Ostrov. 

Starosta obce informoval poslancov OcZ, že Zmluva o spoločnom školskom 
obvode s obcou Ostrov bola uzavretá na dobu neurčitú, pričom výpovedná lehota je 
jeden rok. 
 
13. Pripravované a realizované projekty 
 

Starosta obce informoval poslancov OcZ o realizácii projektov a projektových 
zámeroch: 

- Rekonštrukcia OcÚ (administratívna časť) – zrealizovaný a vyúčtovaný 
projekt,  

- Zelená strecha – zrealizovaný a vyúčtovaný projekt, čakáme na kontrolu na 
mieste, 

- Technika na zberný dvor – zrealizovaný a vyúčtovaný projekt, čakáme na 
kontrolu na mieste, 

- Detské ihrisko – pripravuje sa žiadosť o zmenu prvkov za bezúdržbové, 
realizácia prebehne v roku 2024, 

- Rekonštrukcia OcÚ (spoločenská časť) – žiadosť bola podaná, obec čaká 
na vyhodnotenie na základe zaslanej výzvy na doplnenie žiadosti, ktorá bola 
doručená v mesiaci marec. Obec musela znížiť náklady v celkovej sume 
91 000,- Eur, 

- Rozšírenie kapacít MŠ Veľké Orvište – žiadosť bola podaná, obec čaká na 
vyhodnotenie, 



- Územný plán obce – obec čaká na súhlasné stanovisko Okresného úradu 
Trnava, odbor pre územné plánovanie, ÚP sa bude schvaľovať na 
nasledujúcom zasadnutí OcZ, 

- Pozemkové úpravy – budú prebiehať po schválení územného plánu. 
 
Obci bola schválená žiadosť o poskytnutie dotácie z TTSK na výlet pre 

dôchodcov a invalidných dôchodcov na termálne kúpalisko Podhájska vo výške 1 000 
€. Finančné prostriedky budú použité na zakúpenie vstupného na kúpalisko a na 
zabezpečenie dopravy autobusom. OŠK Veľké Orvište bola schválená žiadosť 
o poskytnutie dotácie z TTSK na akciu MDD s názvom „Zábava a šport spája“ vo 
výške 1 000 €. Časť finančných prostriedkov bude použitá na akciu MDD a časť na 
rekonštrukciu tribún. Akcia sa bude konať v areáli futbalového ihriska vo Veľkom 
Orvišti. RZ Záhumnie, ktoré si podávalo žiadosť na TTSK bolo podporené sumou vo 
výške 1 400 €. 

Taktiež sa pripravujú projekty na opravu miestnych komunikácií a kamerový 
systém na pokrytie tých miest, ktoré ešte nemáme. 
  

14. Pripomienky a návrhy poslancov OcZ 
 
 V tomto bode programu sa Mgr. Elena Horňanská informovala na príčinu úmrtia 
p. Jany Paulovičovej, nakoľko po prepustení z DSS Krajné sa jej zdravotný stav prudko 
zhoršil. Starosta obce informoval, že príčinou smrti bolo pravdepodobne zlyhanie 
orgánov. Pani Jana Paulovičová bola problémovým pacientov v DSS Krajné, 
nedodržiavala režim a chcela ísť späť do svojho domu. Pán Ľubomír Šiška ju priviezol 
späť domov a staral sa o ňu. Taktiež zabezpečil pohrebnú službu, spopolnenie, 
poslednú rozlúčku a umiestnenie do spoločného rodinného hrobu. 
 
 Poslanec Dušan Kráľovič sa informoval na chýbajúce zrkadlo na Hlavnej ceste 
na zákrute pri dome p. Miroslava Kováčika. Starosta obce informoval poslancov, že 
zrkadlo bolo poškodené vplyvom silného vetra. Poškodenie bolo nahlásené na Správu 
a údržbu ciest TTSK. 
 
 Poslanec Jozef Valo oboznámil OcZ, že pozemok vo vlastníctve manželov 
Menyhardtových, o ktorý sa starala p. Jana Paulovičová je celý zanedbaný 
a zarastený. Starosta obce informoval poslancov OcZ, aby vlastníci susedných 
pozemkov podali podnet na obec, na základe ktorého bude zaslaná výzva manželom 
Menyhardtovým na odstránenie buriny. 
  
15. Rôzne 
 

• Práce zamestnancov a aktivačných pracovníkov 
 

Starosta obce informoval poslancov, že sťahovanie kancelárie OcÚ do 
zrekonštruovaných priestorov bolo v réžii zamestnancov úradu. Taktiež aj 
vymaľovanie vnútorných priestorov a osadenie kuchynskej linky. Aktivační 
pracovníci majú na starosti kosenie verejných priestorov v obci a čistenie 
kanalizačných vpustí. Taktiež sa plánuje postrek a hnojenie líp a odstránenie 
vyschnutých stromov po zime. 

 

• Kultúrne akcie 
Starosta obce informoval poslancov o akcii Deň Zeme, ktorá sa bude konať dňa 
20.04.2024 od 09:00 – 12:00 h. Vyzbieraný odpad z verejných priestranstiev 
v obci bude možné odovzdať na zbernom dvore do 13:00 h. Oznam o akcii sa 
zverejnení v obecnom rozhlase a tiež formou sms.  
 



Poslanec Jozef Bartko sa informoval, či by sa mohol spísať zoznam prác, ktoré 
treba v rámci obce spraviť a prípadne rozdeliť medzi dobrovoľníkov, ktorí sa 
zúčastnia akcie. Starosta obce informoval poslancov OcZ, že spíše zoznam 
prác, ktoré by sa mohli v rámci Dňa Zeme zrealizovať. Taktiež v tento deň budú 
vypomáhať aj aktivační pracovníci obce. 
 
Následne starosta obce informoval poslancov o akcii Stavanie Mája, na ktorú 
má obec vyčlenených 100 €. Finančné prostriedky budú použité na nákup 
a dovoz vršáku na máj. Starosta obce osloví spoločnosť GRANELAM a.s., 
Ostrov na zabezpečenie osadenia mája. Zdobenie stuhami zabezpečia deti do 
základnej a materskej školy. 

 
Poslanec Jozef Valo sa informoval o akcii Deň matiek v mesiaci máj. Starosta 
obce informoval poslancov OcZ, že osloví v prvom rade riaditeľky ZŠ a MŠ, 
nakoľko je to ich akcia, či plánujú program v areáli školy. Plánovaná akcia bude 
ešte prerokovaná na nasledujúcom zasadnutí OcZ začiatkom mesiaca máj. 

 

• Vyschnutá lipa 
 

Poslanec Peter Djenka informoval OcZ o vyschnutej lipe oproti domu                     
p. Ľubomíra Šišku. Starosta obce informoval poslancov OcZ, že vykoná kontrolu 
a vyschnutá lipa bude odstránená. 

 

• Sťažnosti našich občanov 
 

Starosta obce informoval poslancom OcZ o ústnej sťažnosti p. Alžbety 
Hanicovej na suseda p. Tomáša Balážika. Sťažnosť sa riešila už v minulosti, jej 
nehnuteľnosť je navlhnutá, nakoľko pozemok sa nachádza pod úrovňou terénu. 
Starosta obce informoval OcZ, že sám vykoná kontrolu na mieste, a ak sa zistí, 
že bol porušený zákon, bude zvolaná Komisia verejného poriadku. 
 
Ďalej informoval o podanej sťažnosti pána Jozefa Vavrinca na p. Dávida Žlnaya, 
ktorá bola odstúpená na Okresné riaditeľstvo policajného zboru Piešťany. 
 
Na záver informoval poslancov OcZ o novej zabetónovanej ploche pri 

autobusovej zastávke na osadenie väčšieho Packeta Z-boxu. Na zadnej strane Z-boxu 
bude osadená plachta s plagátom (informačná tabuľa). 
 
16. Diskusia 
 

Do diskusie sa nikto z prítomných nezapojil.  
 
17. Uznesenia 
 

V závere zasadnutia boli prečítané uznesenia, ktoré tvoria prílohu zápisnice.  

 
18. Záver 
 

Zasadnutie OcZ ukončil starosta obce poďakovaním poslancom OcZ za ich 

účasť na 2. OcZ a za spoluprácu. Poďakoval p. Pavlovi Táborskému za pomoc pri 

prenášaní trezoru na OcÚ.  

 

 

 

 



 

Na záver informoval poslancov OcZ, že nasledujúce zasadnutie OcZ sa bude 

konať začiatkom mesiaca máj. 

 
 
 

Zapísala:        Adela Jankechová       
Overovatelia zápisnice:     Mgr. Elena Horňanská 

    Ing. Jozef Bartko 

 

 

 

 

 

                                                              PhDr. Pavol Paulovič, starosta obce 


